
\ Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,
które odbylo sie w dniu 30 kwietnia 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak o godz. 12.40. otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych i jest zachowane kworum wladne do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 12 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Ilosc nieruchomosci, z których nie wywozi sie nieczystosci plynnych

i stalych (podjete czynnosci w tym zakresie ).Realizacja postanowien pokontrolnych.

Realizacja wywozu odpadów stalych i cieklych z terenu Gminy Ksawerów w roku

2008.

4. Zapoznanie sie z planem zagospodarowania przestrzennego, gospodarki terenami

i ochrony srodowiska - omówienie.

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad.3.

Inspektor Jolanta Ulanska przedstawila nastepujaca informacje:

Ilosc nieruchomosci, z których nie wywozi sie nieczystosci plynnych i stalych (podjete czynnosci w

tym zakresie). Realizacji postanowien pokontrolnych.

(Realizacja wywozu odpadów stalych i nieczystosci cieklych z terenu Gminy Ksawerów w 2008
roku)
W 2008 roku obsluga wlascicieli nieruchomosci w zakresie wywozu odpadów stalych
i nieczystosci cieklych zajmowali sie nastepujacy przedsiebiorcy:

• "EKO-REGION" Spólka z 0.0. Oddzial w Pabianicach
• REMONDIS Spólka z o. o. Oddzial w Lodzi

• Zaklad Robót Komunalnych Spólka z. o. o.
oraz

• "Wywóz Nieczystosci Plynnych" Cezary Maczyszyn

• "PTV. "Szambelan" Jaroslaw Skiba



• "Uslugi Komunalne" Piotr Kret

• "Wywóz Nieczystosci Plynnych" Bogumil Subczynski

• "Wywóz Nieczystosci Plynnych" Jacek Globinski

Z informacji uzyskanych od przedsiebiorców zajmujacych sie odbieraniem odpadów komunalnych
od wlascicieli nieruchomosci wynika, ze na koniec 2008 roku bylo 1473 podpisanych umów na
wywóz odpadów stalych z gospodarstw domowych.
W roku tym wywieziono ogólem z terenu gminy 1521,83 ton odpadów komunalnych
(niesegregowanych zmieszanych) oraz 0,15 tony opakowan z tworzyw sztucznych i 1,90 tony
opakowan ze szkla. Dodatkowo z gniazd pojemników przeznaczonych do segregacji odpadów
wywieziono 26,08 ton opakowan z tworzyw sztucznych, 47,10 ton opakowan ze szkla mieszanego
gospodarczego oraz 4,66 ton opakowan z papieru i tektury. Lacznie 77,84 ton odpadów (t.j. o ponad
trzy tony wiecej jak w ubieglym roku).

Z informacji jakie przedsiebiorcy zajmujacy sie opróznianiem zbiorników bezodplywowych i
transportem nieczystosci cieklych przeslali do wójta gminy wynika, ze na koniec 2008 roku bylo
podpisanych 507 umów na wywóz nieczystosci cieklych. W roku tym wywieziono 23 721 metrów
szesciennych nieczystosci cieklych (w tym 18 421 metrów szesciennych nieczystosci cieklych
bytowych).

Z ustawy o utrzymaniu czystosci i porzadku w gminach wynika obowiazek prowadzenia przez
gminy wykazów umów zawartych na odbieranie odpadów komunalnych od wlascicieli
nieruchomosci oraz opróznianie zbiorników bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych.
Takie wykazy gmina prowadzi i stad gmina posiada informacje o ilosciach podpisanych umów.
Z informacji tych wynika, ze w stosunku do roku poprzedniego ilosc umów w przypadku
wykonywania obu uslug wzrosla.(o kilkadziesiat umów w kazdym przypadku)

W roku 2008 przeprowadzono 78 kontroli wlascicieli nieruchomosci glównie pod katem
oprózniania zbiorników bezodplywowych oraz posiadania umów na wywóz odpadów stalych. W
tym równiez kontrole w terenie. W przypadku nie posiadania umów i rachunków (lub potwierdzen
wywozu w przypadku scieków) pouczano i obligowano do zawarcia umowy i opróznien zbiornika
(w niektórych przypadkach bylo to kilkakrotne okazywanie potwierdzen wywozu scieków co dwa,
trzy miesiace). W roku 2008 uzupelniano równiez karty ewidencji zbiorników bezodplywowych
i przydomowych oczyszczalni scieków zalozone w roku poprzednim; o kolejne potwierdzenia
wywozu scieków. Mialy miejsce równiez ukarania wlascicieli nieruchomosci mandatami przez
Rewir Dzielnicowych Policji w Ksawerowie.

Ad. 4.

Kierownik Referatu -Elzbieta Wizner - powiedziala, ze na terenie Gminy Ksawerów obowiazuje

plan z 2005 roku. Obejmuje on prawie 90% powierzchni Gminy. Pozostale 80% obejmuja plany

dot. terenów LSSE, Zeromskiego, Letnia, Jana Pawla II i "Palacyk"-one byly przyjete jako

zmiany. W sumie lacznie daje to 9 obowiazujacych planów. W tych planach 860 ha

przeznaczonych jest pod zabudowe w tym 580 ha pod zabudowe mieszkaniowa. Ksawerów jest

zurbanizowanym terenem. W trakcie jest opracowywany plan zagospodarowania przestrzennego na



ul. Tymiankowej. Na poczatku 2009 roku podjeta zostala uchwala o przystapieniu do zmiany planu

w Woli Zaradzynskiej wzdluz ul. Hubala. W najblizszym czasie bedziemy rozpoczynac procedure

zgodnie z ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

Sprawy gospodarki gruntami: bardziej ksztaltujemy gospodarke na terenie gminy, niz prowadzimy

polityke przestrzenna. Gmina nie posiada terenów na których moglaby prowadzic wlasna polityke

przestrzenna. To co posiadamy, sa to tereny zabudowane-drogi, obiekty uzytecznosci publicznej

-zabudowa mieszkaniowa.

Gospodarka gruntami sprowadza sie do wykupu gruntu pod drogi i wyplaty odszkodowania.

W roku 2009 wydana zostala kwota 146 000 zl. na wykupy terenów z lat poprzednich. Ostatnio

byla wydana decyzja o podziale na ul. Cegielniana,gdzie równiez przejelismy teren pod drogi.

Ochrona Srodowiska - w planie kladzie sie nacisk na kontynuacje poprawy srodowiska Gminy

przede wszystkim w zakresie budowy sieci wod-kan oraz na inwestycje( ze wskazaniem inwestycji,

kóre nie oddzialuja na srodowisko).

Gmina Ksawerów posiada: Program Ochrony Srodowiska i Plan gospodarki odpadami dla gminy

t
Ksawerów. W tym roku bedzie zaktualizowany Program ochrony srodowiska oraz opracowywany

jest program usuwania odpadów azbestowych. Jesli chodzi o azbest nalezy rozpoczac

inwentaryzacje ,gdyz wlasciciele nie informuja Gminy o posiadanych wyrobach azbestowych.

Radna Helena Rusak zapytala, ile jest na terenie Gminy Ksawerów terenów rolnych?

Kierownik Elzbieta Wizner odpowiedziala, ze nie ma takiej 'Yiedzy na ten moment. Gmina ma

powierzchnie okolo 1360 ha

Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze tereny rolne znajduja sie w Woli Zaradzynskiej,

w Nowej Gadce i Widzewie ( tereny Szkoly Rolniczej).

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak podsumowujac powiedzial, ze nalezy pozytywnie

ocenic dzialania zwiazane z planem zagospodarowania przestrzennego, gospodarki terenami

i ochrony srodowiska w Gminie Ksawerów.



Ad.5.

W tym punkcie Wójt Gminy -Maria Kopczewska zwTócila sie do czlonków komisji z prosba

o opinie w sprawie mieszkan znajdujacych sie w budynku Urzedu Gminy Ksawerów.

Zestawienie mieszkan iest nastepuiace:

1 szt. - m3 -63m2-3pokoje,

6 szt. -m2-50m2-2 pokoje,

7 szt.-ml-35m2-lpokój

1 szt.ml-34,6m2

1 szt.m 138m2

Razem iest 16 lokali.

Czy przeznaczyc je na mieszkania socjalne, komunalne czy na sprzedaz?

Radna -Barbara Wódka zapytala ile jest podan?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze okolo 60. Weszla w zycie ustawa, kóra daje

szanse pozyskania 50% srodków finansowych. Mozna byloby pobudowac bloki z gootwych

elementów.

Przewodniczacy Komisji-Henryk Nowak stwierdzil, ze w wyniku przeprowadzonej dyskusji

czlonkowie Komisji wnioskuja za sprzedaza mieszkan po cenie przetargowej i aby za pozyskane

pieniadze pobudowac lub kupic mieszkania na wyznaczonym terenie.

Za sprzedaza mieszkan glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.6.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak o godz. 13.45.

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.

Protokól sporzadzila:

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

PRZEWOONIC.ZACY KOMISJI
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